



CONVENTION OF INDEPENDENT  
FINANCIAL ADVISORS  
A Non-Profit Foundation

A Non-Governmental Organization in special consultative status  
with the Economic and Social Council of the United Nations

INTERNATIONAL DAY OF HAPPINESS  
20 MARCH 2013  
MONACO

The General Assembly of the United Nations decided to proclaim the 20<sup>th</sup> of March annually as the "*International day of Happiness*". It recognizes that happiness is a universal goal that can be achieved by balancing the needs of the body with those of the mind, within a peaceful and secure environment.

Here, on 25 April 2012, during the VIP dinner offered at the occasion of the 10th Forum of the CONVENTION OF INDEPENDENT FINANCIAL ADVISORS (CIFA), was devised this UN proclamation, in presence of H.E. Mr. Nassir Abdulaziz AL-NASSER, then President of the General Assembly of the United Nations, his spouse Mrs. Muna RIHANI and Mr. Matthieu RICARD, Buddhist Monk, which gave birth to the

**"*International Day of Happiness*"**

The following eminent persons were also in attendance:

Mr. & Mrs. José BADIA, Mrs. Pamela BERNABEI, Lord & Lady Daniel BRENNAN, Mr. Pierre CHRISTODOULIDIS, Mr. & Mrs. Guy R. COHEN, Mr. Jean-Pierre DISERENS, Mr. & Mrs. Jacques GRUMBACHER, Mrs. Hanifa MEZOUÏ, Mrs. Janka PALKOVA, Mr. Patrick SOMMER, Mr. Stephen B. YOUNG

JOURNÉE INTERNATIONALE DU BONHEUR  
20 MARS 2013  
MONACO

L'Assemblée Générale des Nations Unies a décidé que le 20 mars serait proclamé annuellement "*Journée Internationale du Bonheur*". L'ONU a ainsi reconnu l'importance que revêt le bonheur, objectif à caractère universel, et convenu que l'on peut parvenir au bonheur en équilibrant les besoins du corps et ceux de l'esprit, dans un climat de paix et de sécurité.

Ici même, le 25 avril 2012 lors du dîner réunissant de hautes personnalités au 10<sup>e</sup> Forum International de la CONVENTION OF INDEPENDENT FINANCIAL ADVISORS (CIFA), fut conçue cette proclamation de l'ONU, avec la participation de S.E. M. Nassir Abdelaziz AL-NASSER, alors Président de l'Assemblée Générale des Nations Unies, son épouse Mme Muna RIHANI et M. Matthieu RICARD, Moine Bouddhiste, donnant ainsi naissance à la

**"*Journée Internationale du Bonheur*"**.

Les éminentes personnalités ci-dessous étaient également présentes:

M. & Mme José BADIA, Mme Pamela BERNABEI, Lord & Lady Daniel BRENNAN, M. Pierre CHRISTODOULIDIS, M. & Mme Guy R. COHEN, M. Jean-Pierre DISERENS, M. & Mme Jacques GRUMBACHER, Mme Hanifa MEZOUÏ, Mme Janka PALKOVA, M. Patrick SOMMER, M. Stephen B. Young